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Zápisnica 
14. riadne zasadnutie Správnej rady Trnavskej univerzity v Trnave 

14. december 2010 
Kaštieľ Jaslovské Bohunice 

 
 
Prítomní:  Ing. Štefan Schmidt,  JUDr. Timotej Minarovič, Ing. Štefan Bošnák,  
                  Ing. Ján  Hilkovič,  PhDr. František Halmeš, Ing. Jozef Chren, Ing. Viliam Kupec,   
                  RNDr. Peter Horváth,    JUDr. Pavol Laczo, prof. PhDr. Ľubomír Held, CSc. 
Ospravedlnení: Mons. Stanislav Zvolenský,  Ing. Tibor Mikuš, Ing. Miroslav Hlavna,  
                            Bc. Mária Mrugová 
Hostia: doc. Ing. Martin Mišút, CSc. – rektor TU a Ing. Alica Tibenská – kvestorka TU. 

Program: 
1. Otvorenie 
2. Výročná správa o činnosti TU  za rok 2009 
3. Informácia o stave hospodárenia univerzity za január – september 2010 a predpoklad 

vývoja do konca roku 
4. Vyhodnotenie plnenia cieľov a úloh definovaných v dokumentoch „Kľúčové prioritné 

oblasti a ciele TU“ a „Stratégie a aktivity“ 
5. Rozličné 
 
Bod 1. 

       14. riadne zasadnutie Správnej rady Trnavskej univerzity v Trnave (ďalej len „SR TU“) otvoril 
a viedol Ing. Štefan Schmidt, predseda Správnej rady Trnavskej univerzity v Trnave (ďalej len 
„predseda SR TU“). Privítal prítomných, osobitne hostí a oboznámil ich s obsahom rokovania. 

Bod 2. 

      Predloženú výročnú správu o činnosti TU za rok 2009, ktorá bola v máji 2010 zaslaná na 
ministerstvo  školstva komentoval rektor TU. Ako uviedol, správa odráža činnosť na univerzite v roku 
2009 vo všetkých oblastiach činnosti, pričom rok 2009 bol významný z hľadiska smerovania 
univerzity k dosiahnutiu stanovených  cieľov. Po podrobnom skomentovaní jednotlivých častí 
predseda SR TU otvoril diskusiu. Pretože v diskusii neodzneli žiadne príspevky dal predseda SR TU 
hlasovať o návrhu uznesenia: 

UZNESENIE SR TU – 4/2010 
SR TU berie na vedomie v celom rozsahu a bez pripomienok výročnú správu o činnosti TU za 
rok 2009. 
Hlasovanie: 
Počet prítomných:       10 
za:                               10 
Predseda SR TU konštatoval, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 
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Bod 3. 

     Kvestorka univerzity informovala o stave hospodárenia univerzity za január – september 2010 
s predpokladom vývoja do konca roku 2010, s tým že je možné predpokladať kladný výsledok 
hospodárenia a bezproblémové  ukončenie roka. Členovia SR TU vzalo tieto informácie na vedomie. 
Rokovanie pokračovalo ďalej bez prítomnosti rektora univerzity. 
Vzhľadom na kompetenciu správnej rady určovať plat a odmenu rektora univerzity predseda SR TU 
predložil členom SR TU návrh na priznanie odmeny  za 1. a 2. polrok 2010. Ako konštatoval, okrem 
iného v uvedenom období rektor TU doc. Ing. Martin Mišút, CSc. úspešne koordinoval činnosti  
univerzity na získanie a zvýšenie podielu mimodotačných zdrojov s cieľom dosiahnuť jej postupnú 
nezávislosť na dotáciách zo štátneho rozpočtu. Zabezpečil systemizáciu procesov súvisiacich 
s hospodárením univerzity stanovením pravidiel hospodárenia univerzity v rámci vnútornej legislatívy. 
Aktívne reprezentoval univerzitu a odborne prispel k rozvoju vysokého školstva prostredníctvom 
vedenia odbornej komisie v rámci Slovenskej rektorskej konferencie a aktívneho členstva v Riadiacej 
komisii pri Ministerstve školstva, vedy, výskumu a športu SR pre finančný  informačný systém 
verejných vysokých škôl v SR – SOFIA. Osobne riadil proces komplexnej akreditácie a koordinoval 
činnosti na splnenie podmienok začlenenia TU medzi univerzitné vysoké školy. Pod jeho vedením sa 
univerzita úspešne zapojila do procesu merania kvality vypracovaním samohodnotiacej správy podľa 
modelu CAF. Aktívne manažoval projektovú činnosť univerzity finančným riadením infraštruktúrnych 
projektov a projektov financovaných z Európskeho sociálneho fondu. 
V otvorenej diskusii sa  Ing. Kupec  zaujímal, či má univerzita  zdroje potrebné na vyplatenie 
navrhnutej odmeny, kvestorka univerzity odpovedala áno, a to z mimodotačných finančných 
prostriedkov. JUDr. Minarovič návrh jednoznačne  podporil. Predseda SR TU dal hlasovať o návrhu 
uznesenia: 

UZNESENIE SR TU – 5/2010 
SR TU schvaľuje návrh na vyplatenie odmeny rektorovi TU za obdobie január – jún 2010 a júl – 
december 2010 v zmysle návrhu predsedu SR TU – list č. SR TU 11/2010-taj.  a SR TU 12/2010-
taj. zo dňa 13. decembra 2010. 

Hlasovanie: 
Počet prítomných:      10 
za:                              10 
Predseda SR TU konštatoval, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 
 
Bod 4. 

       Na požiadanie predsedu rektor Trnavskej univerzity prezentoval predložený dokument 
„Vyhodnotenie plnenia cieľov a úloh definovaných v dokumentoch „Kľúčové prioritné oblasti a ciele 
TU“ a „Stratégie a aktivity“,  cieľom ktorého bolo dokumentovať, že ciele z roku 2006 a 2007 
zamerané najmä na kvalitu boli reálne a mali predstaviť určitú  víziu rozvoja univerzity. Ako uviedol 
rektor univerzity, ukázalo sa, že tá vízia bola nielen reálna a splniteľná , ale aj posunula  univerzitu 
pozitívnym smerom. Za prvý ukazovateľ zvýšenia kvality možno brať skutočnosť, že  Akreditačná 
komisia bola na TU, hodnotila opatrenia, ktoré univerzita prijala, a pracovná skupina v novembri t. r. 
konštatovala, že univerzita  splnila ciele a pracovná  skupina navrhne Akreditačnej komisii, aby TU 
bola zaradená medzi univerzitné vysoké školy. 

Druhý rozmer kvality je hodnotenie verejnosťou. Akademická rankingová a ratingová agentúra ARRA 
zaradila TU medzi päť univerzít  v rámci SR, ktoré dosahujú  kvality vysokoškolského vzdelávania.  
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Tretí pohľad na kvalitu možno vidieť v tom, že rektor univerzity  v novembri t. r. prevzal Národnú 
cenu kvality, udelenú Úradom pre normalizáciu a skúšobníctvo SR. Ide o cenu, ktorá hodnotí 
inštitúciu nielen z hľadiska  vzdelávania,  ale hodnotí  kvalitu inštitúcie ako takej. TU získala ocenenie 
za kvalitu ako jediná z humanitne orientovaných univerzít v SR.  Z hľadiska ďalšieho rozvoja má 
vedenie univerzity zámer zúčastniť sa európskej ceny za kvalitu. Ďalej  rektor univerzity podrobne 
 skomentoval jednotlivé časti  dokumentu a v závere pozitívne zhodnotil stav finančných prostriedkov 
na účtoch univerzity ku koncu jeho funkčného obdobia. 

      Predseda SR TU poďakoval rektorovi univerzity za odpočet práce vedenia TU na čele s rektorom 
univerzity v období 2007-2011. Za mimoriadne pozitívnu informáciu považuje stav na účtoch 
univerzity, čo bude vytvárať dobrý základ pre nadchádzajúce obdobie.  

V diskusii vystúpil  Dr. Horváth,  ktorý konštatoval, že  niektorí členovia SR TU sa zúčastnili na 
oslavách 375. výročia založenia starobylej Universitas Tyrnaviensis, cieľom ktorých bolo pozitívne 
zviditeľniť univerzitu v širšom kontexte. Preto sa zaujímal, či sa zmenil  postoj ministerstva školstva 
voči  TU a tiež požiadal o informáciu, ako postupuje výstavba študentského domova na Rybníkovej 
ulici v Trnave. 

Rektor univerzity odpovedal, že práve dnes  predsedníčka vlády písomne poďakovala za participáciu 
na oslavách prostredníctvom záštity a publikáciu „Dejiny Trnavskej univerzity“ vydanú pri príležitosti 
uvedeného výročia. Ak by v čase hlavným osláv nebola odcestovaná, bola by poctila univerzitu svojou 
návštevou. Pokiaľ ide o pohľad ministerstva školstva situácia sa zmenila,  personálne sa vymenilo 
obsadenie, rektor a kvestorka univerzity sú členmi Riadiacej komisie  pre finančný informačný systém  
SOFIA,  prebieha odborná komunikácia s vysokými úradníkmi ministerstva, pričom zástupcov TU 
vnímajú ako odborne zdatných lídrov medzi slovenskými vysokými školami. Predstavitelia 
ministerstva školstva boli prekvapení neúspešnými voľbami kandidáta na funkciu rektora TU, veľmi 
by si želali pokračovať v rozpracovaných spoločných úlohách. Vo veci výstavby študentského domova 
súčasné vedenie vytváralo enormný tlak, na základe ktorého je predpoklad pridelenia finančných 
prostriedkov ešte ku koncu tohto kalendárneho roku. 

     Kvestorka univerzity informáciu doplnila,  politická  situácia je pozitívnejšia, ale nepriaznivá je 
situácia  z hľadiska  rozpočtu na rok 2011. Zásadná vec je, aby sa problém dostavby študentského 
domova dostal do rokovania vlády na schválenie zvýšeného rozpočtu. 

Ing. Bošnák zdôraznil potrebu neustálej aktivity na ministerstvo školstva, pretože každé zastavovanie 
stavby predstavuje predražovanie.  

Predseda SR TU poďakoval rektorovi univerzity za kvalitatívny posun,  vyslovil želanie, aby 
univerzita i naďalej pokračovala v nadstavených procesoch rozvoja a navrhol text uznesenia, ktoré SR 
TU prijala konsenzom:  

UZNESENIE SR TU – 6/2010 
SR TU berie na vedomie „Vyhodnotenie plnenia cieľov a úloh definovaných v dokumentoch 
„K ľúčové prioritné oblasti a ciele TU“ a „Stratégie a aktivity“ prezentované rektorom 
univerzity. 
Rokovanie pokračovalo ďalej bez prítomnosti rektora univerzity. 
      Predseda SR TU predložil členom písomný návrh na priznanie odmeny rektorovi TU za volebné 
obdobie od 1. februára 2007 do 31. januára 2011 a tento návrh zdôvodnil najmä tým, že rektor TU 
počas svojho volebného obdobia mimoriadne zodpovedne a kvalitne vykonával funkciu rektora. 
Univerzitu riadil ako profesionálny manažér aplikovaním progresívnych prvkov riadenia, čím 
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pozitívne ovplyvnil úroveň procesov v oblasti finančného riadenia, informatizácie a rozvoja 
univerzity.  Podarilo sa mu dosiahnuť strategický cieľ – postupné a neustále zlepšovanie jednotlivých 
procesov univerzity, ktoré bude viesť jednak k zvýšeniu výkonnosti konkrétnych procesov, ale i ku 
zvýšeniu výkonnosti univerzity ako celku. Svoj volebný program rozpracoval na štvorročné funkčné 
obdobie vo forme definovania konkrétnych cieľov pre univerzitu na roky 2007-2011, ktoré boli 
zaznamenané v dokumente „Kľúčové prioritné oblasti a ciele TU“. Spôsob dosiahnutia týchto cieľov 
špecifikoval v dokumente „Stratégie a aktivity“. Za najdôležitejšie úlohy univerzity vo svojom 
funkčnom období určil nevyhnutnosť zvýšiť orientáciu univerzity na potreby študentov, integrovať ju, 
viac sa orientovať na medzinárodné štandardy a systém kvality, posilniť manažment ľudských 
zdrojov, zlepšiť finančné zdravie univerzity a zlepšiť jej infraštruktúru. Zlepšeniu infraštruktúry a tým 
zlepšeniu pracovných podmienok, o ktoré sa rektor TU výrazne zasadzoval, výrazne pomohlo získanie 
dvoch infraštruktúrnych a troch vzdelávacích projektov zo štrukturálnych fondov EÚ v celkovej výške 
13 476 684 Eur. 
JUDr. Minarovič ocenil excelentnú prácu rektora univerzity a podporil predložený návrh. 

UZNESENIE SR TU – 7/2010 
SR TU schvaľuje návrh na odmenu rektora TU za volebné obdobie od 1. februára 2007 do 31. 
januára 2011 v zmysle návrhu predsedu SR TU – list č. SR TU-13/2010-taj. 
Hlasovanie: 
Počet prítomných:           10 
za:                                   10 
Predseda SR TU konštatoval, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 
 
Bod 5. 
      Rektor univerzity  poďakoval z pozície odchádzajúceho rektora všetkým za veľmi dobrú 
spoluprácu, konštatoval, že v porovnaní s činnosťou správnych rád iných vysokých škôl je SR TU 
mimoriadne skvelá, prejavuje dobrú vôľu pomôcť univerzite. Zároveň poďakoval za vyjadrenie 
podpory s kandidatúrou na funkciu rektora univerzity. Vyjadril nádej, že zdravý rozum preváži 
a univerzitu povedie rektor, ktorému na nej záleží.  

      Predseda SR TU takisto poďakoval za vynikajúcu spoluprácu a vyjadril nádej na pokračujúcu 
spoluprácu s vedením univerzity. Celkom na záver zaželal prítomným pokojné prežitie vianočných 
sviatkov a úspešný nový rok. 

 

                                                                                   Schválil:  Ing. Štefan Schmidt 
                                                                                                   predseda Správnej rady TU 
 
                                                                                   Overil: prof. PhDr. Ľubomír Held, CSc. 
                                                                                               člen  Správnej rady TU 
 
                                                                                  Zapísala: Mgr. Adriana Krupová 
                                                                                                 tajomníčka Správnej rady TU 
 
 
 
Jaslovské Bohunice 14. 12. 2010 
 


